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Wloclawek 25.07.2016r.

Sza nowny Pa n

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlociawka

Ponownie zwracam siq z proSba o przeana lizowa nie sprawy
m ieszkaniowej Paristwa zam. ul ,Wiejska

Jak nadmienilem w moim piSmie z dnia 23.03.2016r kierowanym do pana
Prezydenta ze wzglqd6w spolecznych, rodzinnych i materialnych proszQ o
niepodejmowanie restrykcyjnych dzialari w stosunku do w/w rodziny. pa6stwo

w porozumieniu z dzieimi pragnq skorzystai z zapowiadanej
restrukturyzacji zadtu2enia przez m ieszka 6c6w .oimioosobowa rodzina
Pahstwa jest w bardzo trudnej sytuacji materialnej -finansowej.
Ponadto wyrok sadowy orzekaiqcy eksmisje do lokaru socjalnego powoduje
niestabilnq istresujqcq sytuacjq mieszkaniowq dla w/w rodziny.

Proszq o ponowne przeanalizowanie mojej pro5by by rodzina pa6stwa
skorzystata z zapowiadanego oddlu2enia _ wyjdcia z

skomplikowanej sytuacji mieszkaniowej okazuiqc jeszcze raz dobrq wolq w
pozostawieniu w/w rodziny w mieszkaniu przy ul. Wiejskiej.

Liczq na pozytywne przyjqcie mojej propozycji.

Otrzymujq:
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